

Kilang kaca China 10mm kaca tambahan yang jelas, 10mm kaca besi rendah, kaca 10mm yang sangat kuat toughened dengan harga kilang

Mengenai 10mm Kaca Jernih Ultra Clear dari kilang kaca bangunan KXG

Gelas Ultra Clear Tempered, juga dipanggil Besi kaca toughened yang rendah dan kaca toughened yang lebih jelas. Ia adalah dibuat dari pemanasan kaca besi rendah ultra jelas kepada 650° C dan menyejukkannya dengan cepat. Selepas pemprosesan ini, [Kaca tambahan 10 mm](#) adalah lebih kuat 4 hingga 5 kali daripada sebelumnya. Ia adalah kaca keselamatan yang digunakan apabila kekuatan, rintangan haba dan keselamatan adalah pertimbangan yang penting.



10mm tambahan Ciri-ciri Kaca Tempered Clear

1. Kekuatan tinggi

[Kaca Kunxing](#) menghasilkan banyak tambahan yang jelas Kaca tempered berfungsi dengan baik dalam menahan lenturan dan memukul dengan kekuatan tinggi yang kira-kira lima kali dari kaca terapung biasa. Ia dapat menahan tekanan permukaan 95Mpa.

2. Keselamatan yang tinggi

Apabila kaca marah pecah, shard kaca adalah kecil, yang menjamin keselamatan untuk memastikan manusia tidak berbahaya, dan proses yang sukar mengurangkan risiko kerosakan haba untuk memastikan kerugian yang kurang.

3. Ketelusan Tinggi

Super ketelusan yang tinggi dan warna neutral menjadikannya gelas yang ideal di mana keterlihatan dan kejelasan tinggi diperlukan.



10mm besi rendah Spesifikasi Kaca Tempered

[10mm besi rendah kaca toughened ultra jelas](#) Saiz yang ada: Maksimum 3000 * 8000mm, Minimum 150 * 300mm

Semua pemprosesan yang dilakukan pada kaca 10mm yang sangat jelas seperti lubang polish, dipotong ke saiz, lubang gerudi, notik memotong, cutouts, percetakan skrin, asid terukir, dan lain-lain mesti dilakukan sebelum pembajaan.

Bentuk

Kecuali rata 10mm ultra kaca toughened jelas, [Kunxing Kaca](#) juga boleh berbentuk [12mm ultra kaca toughened jelas](#), seperti besi rendah bulat [marah kaca](#), Trapezoid super kaca bertetulang putih, kaca keselamatan yang jelas selari, dan lain-lain



Permohonan Kaca Tempayan 10mm Ultra Clear

Paling kerap digunakan sebagai kaca pagar keselamatan, kaca akuarium ketelusan yang tinggi, menyimpan kaca dinding depan, [Kaca Splashback Dapur](#) dan lain-lain, dan digunakan untuk membuat [Kaca besi berlapis 21.52mm](#) untuk digunakan sebagai kaca pagar keselamatan, kaca jumbo saiz kaca, el eva kaca, dan sebagainya, dan buatkan 10 + 10 + 10mm anti-slip kaca berlapis untuk lantai, dan sebagainya.

Pemuatan kaca pada kilang kaca bangunan KXG

